
Bestyrelsesmøde Skæring Fællesråd d. 14 Januar 2025  

  

Referat:  

1. Godkendelse af referat fra sidst  
Referat er godkendt  
(Obs: husk at lægge referater på facebook gruppen)  

2. Nyt fra trafik  
Aarhus vand arbejder ikke længere end ned til damefrisøren på nuværende tidspunkt. 
De forventer, at det tager 1, måske 2 måneder, før de er færdige.  
MTM siger, at der ikke er afsat penge til cykelstier i Skæring.  
Vi prøver at få sat et møde op med rådmanden inden generalforsamlingen.  

3. Nyt fra natur og miljø  
Der har været møde i MTM omkring klimahandleplan, hvor det blev klarlagt, at Skæring 
ikke er inkluderet i naturparksplanerne, skyldes at finansieringen udelukkende kommer 
fra grundvandsbeskyttelsespuljer.  
Derudover forlyder det, Tækker endnu en gang forsøger at få lov til at bygge på de 
arealer, der tidligere er blevet afvist bebyggelse på.  
Sussie har bedt om at få tilsendt alt, hvad der ligger af planer og høringssvar på 
området.  

4. Nyt fra formand inklusiv mails vi har modtaget  
Der arbejdes stadig på samarbejdsaftalen mellem fællesrådene og kommunen. Det er 
svært at nå til enighed.  
Kommunen er kontaktet i forhold til udskiftning af sendemast, til en højere mast end 
den nuværende. Der er ikke så mange andre steder, den kan stå. Forslaget kommer i 
høring, men det vides ikke hvornår.  

5. Nyt fra økonomi  
Der er lavet regnskab og budget forud for generalforsamlingen.  
Det foreslås på generalforsamlingen at 2026 gøres kontingentfrit.  

6. Nyt fra kommunikation  
  

7. Planlægning af generalforsamling  
Vi prøver at få nogen fra kommunen til at komme og fortælle om vandstand og andre 
vand udfordringer. Vi hører ligeledes en kommuneplanlægger, om hun kan deltage.  
Vi overvejer om beretninger blot sendes ud på mail, og i stedet for at fremlægge 



beretningerne, tager vi nogle temaer til debat.  
Vi bestiller smørrebrød. Af hensyn til dette skal der være tilmelding.  

8. Dige laug  
Sussie var til et møde med Nikolaj Bang, hvor han refererede til nogle matrikler i 
Aarhus, der er meget udsatte i forhold til vandstigning. Sussie har fået kort, der viser 
vandstigningspotentialet i området.  
Der er to, der har meldt sig til at stå for et vandudvalg under Skæring Fællesråd.  
Der tages kontakt til Risskov fællesråd for samarbejde.  
Skal der etableres diger, er det en trepart i fællesskab: Regeringen, kommunen og 
borgerne.  

9. Evt  

 


